
Muistio 13.12.23 

Lahnuksen koulun tulevaisuudesta 

Lahnuksen koulun henkilöstöinfo 

Paikalla Asko Lippo, Kaisa Alaviiri, Ville Kainulainen, Jenny Webb 

Lahnuksen koulun johtaja Tuomas Sidoroff ja koulun henkilöstöä 

1. Kommentti: osa oppilaaksiottoalueen oppilaista on Kalajärven koulussa, koska lapsi on aikoinaan 

jätetty Kalajärvelle päiväkotiin ja sitten logistisesti on ollut helpompaa viedä esikoinen ja nuoremmat 

sisarukset samaan paikkaan. Tämä on iso menetys Lahnuksen koululle. Toisaalta tilanne voi olla 

myös toisin päin. 

2. Kysymys: tarkoittaako, että 300 000e säästö otetaan koulun rahoista, jos koulua ei lakkauteta? Ei, 

SUPEn rahoista. 

3. Kysymys: tarkoittaako koulujen oppilaiden yhdistäminen, että tehdään 30:n oppilaan ryhmiä 60:n 

oppilaan ikäluokasta? Vastaus: ei, nämä olivat oppilasmääriä, ei ryhmäkokoja. Rahoitus tulee 

oppilaiden määrästä. Rehtori tekee päätöksen osallistaen koulun henkilöstöä ryhmien 

muodostamisesta. 

4. Kommentti koulun johtajalta: nykyinen koulun johtamisen resurssi on 6 tuntia viikossa. 

Oppilasmäärien laskulla tämä tarkoittaisi 3 tuntia viikossa. Jatkoa: vaihtoehtoa, missä Lahnus olisi 

Kalajärven koulun sivupiste ei ehdoteta, koska tästä ei ole hyviä kokemuksia muiden koulujen 

kohdalla. Tämä vaihtoehto ei myöskään lisää johtamisen resursseja eikä noudata TaKE ohjelmaan 

tavoitteita. 

5. Kommentti aluepäälliköltä: hän on ollut huolissaan pienten koulujen johtajien työn 

kuormittavuudesta johtuen johtamisresurssista. Sama rehtorin työ pitäisi tehdä muutamassa 

viikkotunnissa. Se on kohtuutonta. Tähän asti koulun johtaja on ollut myös luokanopettaja. 

6. Kommentti aluepäälliköltä: Siinä vaiheessa, kun päätös Lahnuksen koulun jatkosta on tiedossa, 

täyttämättömiä virkoja voidaan täyttää Lahnuksen koulun henkilöstöllä, mikäli henkilö niin haluaa. 

7. Kysymys – onko mahdollista, että 7.2. päätetään ratkaisu? Vastaus: tavanomaisin tapa on, että 

päätös jätetään pöydälle, ja lautakunta tarkentaa, mitä lisäyksiä he valmistelulta toivovat. 

8. Kysymys: milloin seuraavat lautakunnan kokoukset ovat? Vastaus: seuraavat kokoukset ovat 6.3, 

26.3., 17.4., 

9. Kommentti: henkilöstön hyvinvoinnin kannalta olisi parasta, että päätös tehtäisiin 

mahdollisimman pian. Jotta henkilöstö pystyy valitsemaan avoinna olevista viroista, päätös pitäisi 

olla tiedossa pian. 

10. Kysymys: Mitä koulurakennukselle tapahtuisi, jos Lahnuksen koulu lakkautetaan? Tilapalvelut 

Liikelaitos omistaa rakennuksen (opetustoimi on vuokralla) ja rakennus siirtyisi heidän tilapooliinsa. 

Tilapalvelut liikelaitos päättäisi sitten, miten haluavat rakennusta käyttää, myydä tms. 


